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200823 DRAFT Nieuwsbericht Qproep VWS en GGD Versie AM docx

Goedemorgen

Deze schone versie ligt bij LCDK ter afstemming ^^^en CC lIMfeEffl met CC Na hun reactie die versie dan via jou langs

de minister De finale versie stuur ik dan ter info naar LCDK GGD zodat zij goed geinformeerd zijn voorafgaand aan

plaatsing

HL0TW31 pnliWTtffl noemde bij bij dat het wat hem betreft ook10 2S die weer heeft afgestemd met|NB GGD |
prima is om op ma ochtend te plaatsen dan hebben zij voile bezetting ook bij persvragen en het geeft een minder paniekerige

uitstraling het is dan eerder een serieuze constatering waarop wordt geanticipeerd door VWS en GGD
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Onderwerp RE uitleg getallen testvraag capaciteit
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Hoi

Ik kan me voorstellen dat GGD zeggen uitstellen tot maandag dan heeft het geen zin meer limners de hausse van

afspraken is altijd op maandagochtend

Daamaast had ik met

‘grote druk op de keten wegens snelle stijging’ Dat is belangijk om eenduidig te hebben met elkaar

Moet ik nu nog iets doen of stemmenjullie af met GGD Ik ben vanmorgen beperkt bereikbaar kerkdienst zometeen dan

familiebezoek Vanmorgen tussen 11 45 1300 bereikbaar dan Vanmiddag vanaf 1500 bereikbaar
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Ik zou als het even kan dan willen springen naar de maandag Als we op zondag met een boodschap komen maken we het

misschien onnodig groot Shaalt wel uit dat er een accuut probleem is en we het met meer in de hand hebben

Kimnen we morgen alles in de afsteimning afronden en dan maandagochtend bericht uit social

Wat vinden j ullie

Verzonden met BlackBeny Work
www blackberry com
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Zie bijgaand de getallen Hoewei het me nog niet helemaal gerust stelt zie ik hierin wel extra reden om dit weekend het bericht

met de oproep te laten uitgaan cD^^^eens

Reden

1 er zijn ook andere aanleidingen zoals het bericht uit Twente over groepen die klachten veinzen en verder het anecdotisch

bewijs van de GGD en

2 dankzij de zeer snelle stijging met 40 in een week grote druk ontstaat op de testketen van GGD tot laboratoria

3 Dit maakt de testketen kwetsbaar afname mensen materialen snel moeten omleggen van stromen daarom nu de

oproep aan iedereen in Nederland om zich te houden aan het nu geldende testbeleid alieen bij klachten

Mochten journalisten gaan doorvragen over de testcapaciteit dan is het verhaal nu

het aantal testen op Covid 19 ligt de afgelopen dagen zeer dicht tegen de beschikbare 30K aan er komt komende periode

wekelijks extra capaciteit bij maar komende dagen is het spannend
dat is niet zo zichtbaar in de weekstaten van RIVM daar zie je geen dagelijkse uitslagen meer en bovendien is er sprake van

onderrapportage NB ik heb een check uitstaan bij RIVM want zij hebben mij erenkele weken geleden van verzekerd dat alle

labs rapporteren Maar eigenlijk kan dat niet kloppen als er 64 labs Covid testen doen er in de virologische weekstaten steeds

nooit meer dan 54 labs worden gemeld
maar dit wordt wel gezien door het LCDK in de cijfers van CoronIT en hun wekelijkse uitvragen bij labs
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